


Inleiding 

Voordat ik een akkoord had om bij Rabobank 

stage te mogen lopen, had ik eerst iets anders op 

het oog.  Ik mocht stagelopen bij een nieuw 

(ander) bedrijf van mijn huidige werkgever. Een 

vacature kwam voorbij op LinkedIn en ik dacht 

meteen; hier wil ik solliciteren. Na een 

motivatiebrief, een eerste gesprek, een opdracht 

en een tweede gesprek hebben ze uiteindelijk 

voor mij gekozen!  

 

Ik was/ben hier ontzettend blij mee. Dit omdat ik 

er zeker van was dat ik enorm veel kon leren, bij 

zo een groot bedrijf! Ik heb bewust voor deze 

stage gekozen omdat ik wilde weten wat ik 

precies leuk vind in het werkveld, en wat niet. Ik 

heb in het afgelopen halfjaar dan ook ontzettend 

veel geleerd. Over mijzelf, wie ik ben, maar ook 

wat ik wel/niet leuk vind. Ik kon in zo een breed 

team goed meekijken. Doordat het team zo breed 

was heb ik met verschillende disciplines 

meegekeken binnen het team. Dat maakte het 

ook zo leuk en leerzaam.  

 

Wat deze stage écht onderscheidt? Hier ben ik 

geen stagiair die koffie haalt. Nee, ik ben een 

gewaardeerde collega met 

verantwoordelijkheden. Ze betrekken mij in 

discussies, ik krijg mijn eigen taken en ben 

volledig geïntegreerd in relevante 

onderwerpen en werkzaamheden. Mijn focus 

lag op UX-design, maar ik vond het ook leuk 

om met andere dingen bezig te zijn. Ik was 

vastberaden om op zo veel mogelijk fronten te 

groeien als CMD'er.  

 

Omschrijving van het stage bedrijf: 

Rabobank is een coöperatieve bank met een 

missie. Samen met onze stakeholders zetten we 

ons al 125 jaar in voor een toekomstbestendige 

samenleving en grote maatschappelijke 

uitdagingen. In Nederland bedienen we 

particuliere en zakelijke klanten, wereldwijd 

focussen we op de food- en agrisector. Met altijd 

als uitgangspunt: samen bereiken we meer dan 

alleen.   

 

Het afgelopen halfjaar mocht ik meelopen in een 

ontzettend groot team onder de naam van het 

project; New Horizons. Dit valt onder de afdeling 

Strategie & Innovatie. Ik heb een stukje tekst 

geschreven met eerst wat algemene informatie 

om het zo goed mogelijk te begrijpen: Ik zit in het 

team van New Horizons. New Horizons is een 

enorm innovatief team binnen de Rabobank. Mij 

werd verteld om het te vergelijken met een 

interne start-up. Hierbij ligt de focus op 

verschillende producten. Eén tak van New 

Horizons richt zich op Embedded Lending. 

Embedded Lending is de verzamelnaam voor alle 

producten en diensten op het gebied van 

financieren. Echter gaat dit via de platforms 

waarop zij, de klanten, actief zijn. Denk aan 

bol.com of Debiteuren365.nl. Daarvoor hoeft de 

mkb’er dus niet naar een bankomgeving (kantoor 

of online), maar kan deze een financiering  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

afsluiten vanaf bijvoorbeeld jouw web omgeving. 

Dit is nog makkelijker voor de klant!  

 

Er worden verschillende producten aangeboden 

waaronder:  

• Zakelijk krediet zonder jaarcijfers 

• Zakelijke lening zonder jaarcijfers  

• Factuur financiering 

 

Op kantoor zit ik in een heel erg groot team. 

Ongeveer 70 man telt New Horizons. Dit team 

bestaat uit onder andere: UX designers, 

innovation designers, marketeers, growth hackers, 

onderzoekers, front-end developers, back-end  

developers. Doordat het een eigen start-up is, is 

het team heel compact, maar ook compleet. Van 

begin tot eind zijn er mensen in het team die iets 

met de uitvoering te maken hebben. Hierdoor 

kom ik terecht in een multidisciplinair team. 

 
Mijn rol binnen dit team is UX-Designer. Hierin 

begon in binnen een kleiner team genaamd: 

Design and Marketing. Door een hierarchische 

transitie was het hele team van New Horizons 

opnieuw ingedeeld. Ik val momenteel onder 

Marketing & Sales. In principe zit mijn hele oude 

team in. Er zijn alleen collega’s bij gekomen. Dit 

zijn collega’s die zich bezighouden met 

partnermanagement en marketing. Ook dit was 

erg interessant om te zien. Hiernaast zijn de 

veranderingen visueel te zien. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Functieomschrijving stagiaire/werkzaamheden: 

Vooraf had ik het volgende gezegd: Ik onderzoek 
voor deze specifieke groep de klantbehoeftes en 
communiceer deze met stakeholders. Ik ontwikkel 
ontwerpoplossingen en test deze bij een brede 
doelgroep. En mag ik mij uitleven op zowel online 
als offline deliverables zoals corporate slide-decks, 
guides, concepten en digitale prototypes. Zo mag 
ik mee gaan helpen met het ontwerpen van de 
productpagina’s. Ook heb ik inbreng in de flow en 
maak ik keuzes omtrent vormgeving en tekst.  Ik 
zal kijken naar hoe een klant de site benadert en 
kijken hoe hij/zij zich door de site navigeert. Hoe 
doet de concurrentie het? Ook daar zal ik naar 
gaan kijken.   
 

Ik heb het afgelopen halfjaar fulltime, dat wil 

zeggen maandag tot en met vrijdag, van 09:00 tot 

17:00 gewerkt. Hierbij was elke donderdag een 

vaste kantoor dag met het hele team. De rest van 

de week verschilde enorm. Na corona is het 

namelijk zo dat we niet meer elke dag op kantoor 

zitten, en dat was te merken. Het grootste deel 

was van mijn stage heb ik thuisgewerkt. Iets wat ik 

niet enorm fijn vind/vond. Dit had ik dan ook 

aangegeven tijdens meerdere check-ins en mijn 

functioneringsgesprek. De afgelopen tijd is dit wel 

beter gegaan! Ik heb nu ook veel dinsdagen op 

kantoor gezeten, dit maakt voor mij een stagedag 

leuker en ook effectiever.  

 

Ik kon gelukkig met mijn pas naar alle Rabobank-

kantoren in heel Nederland. Dus als ik geen 

motivatie had om thuis te werken kan ik zelf 

bijvoorbeeld naar Rabobank Amstel gaan. Dit heb 

ik dan ook een paar keer gedaan. Ook heb ik 

meerdere dagen op de Hva/UvA gezeten. Ik heb 

met mijzelf afgesproken minder thuis te werken 

sinds het functioneringsgesprek. Dit is dan ook 

gelukt. Niet elke dinsdag op kantoor, maar wel 

meer op andere locaties dan thuis op mijn kamer. 

Ik heb gemerkt dat mijn motivatie dan echt een 

stuk hoger ligt. Dus ik heb dit als positief ervaren. 

Ik heb de afgelopen maanden ontzettend veel 

mogen doen en leren. Ik zal hier een paar van 

toelichten.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Uitleg foto’s/animatie maken 

Eén van de eerste opdrachten die ik kreeg was het 

beter uitwerken van een visueel stappenplan. 

Hierbij moest ik meer werken in de kleuren van 

Rabobank-huisstijl (geen groen dus) en het totaal 

overzichtelijker maken. Het was uitdagend omdat 

ik moest werken met bestaande componenten. 

Dat wil zeggen: ik was niet volledig vrij in mijn 

keuzes. Ik had toen opgeschreven dat ik dat best 

lastig vond. De ideeën die ik had waren niet in lijn 

met de bestaande componenten. Ik moest dus 

werken met wat er was. Dit maakte het wel tot 

een uitdagende opdracht, zo in het begin van 

mijn stage. Ik had eerst een hele lange lijst van 

Rabobank-componenten bekeken. Dit waren 250 

componenten. Omdat ik nieuw was vond ik het 

een goed idee om deze stuk voor stuk langs te 

gaan en de interessante te noteren. Hierdoor had 

ik een goed idee wat het huidige aanbod was en 

welke componenten ik zou kunnen gebruiken. 

Hiernaast is laat ik zien hoe deze 

‘componentenbank’ er uit ziet.  

Uiteindelijk heb ik een paar versies gemaakt. Deze 

had ik voorgelegd aan Jermaine, wie mij had 

aangestuurd. Hij is content marketeer binnen New 

Horizons. Ik was van 6 stappen naar 3 stappen 

gegaan. Hij vond het mooi en overzichtelijk nu er 

een paar stappen samengevoegd zijn. Verder was 

het een goed gekozen component. Deze is ook 

verwerkt en ook echt gebruikt! Een geslaagde 

eerste opdracht. Trots dat mijn opgeleverde werk 

positief werd ontvangen en ook daadwerkelijk is 

gebruikt. Bekijk dit werk hieronder! Dit was het origineel, deze mocht ik onder handen gaan 
nemen. 

 



 

 

 Dit was de eerste versie, er zou alleen nog tekst bij 
moeten.  

 

 

Dit was de tweede versie. Nieuwe iconen, een nieuw 
component. Een stuk logischer al, maar wel nog wel 
veel informatie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dit was het uiteindelijke werk geworden. Ik had 3 
stappen samengevoegd om het compact te maken. Dit 
was een goede iteratie op basis van feedback. 
Inmiddels staat deze nu ook op de site van de 
Rabobank! Een hele vette klus waarvan mijn werk voor 
het eerst op de site van de Rabobank is verschenen. 

 

 

 

 

https://www.rabobank.nl/bedrijven/embedded-services/producten/financieringen/integratiemogelijkheden
https://www.rabobank.nl/bedrijven/embedded-services/producten/financieringen/integratiemogelijkheden


 

 
Een andere opdracht in het begin was de 

volgende.  Ik moest goed laten zien hoe een 

widget werkt. Eerst even een stapje terug, want 

wat is een widget?  

Wil je jouw klanten binnen jouw platform 
houden? Dan is de widget een ideale oplossing. 
Onze Widget biedt je volledige controle over de 
integratie. Het is een vernieuwde versie van 
Factuur Financiering die naadloos kan worden 
geïntegreerd op jouw pagina. Je kiest zelf waar de 
widget komt te staan en hoe deze wordt vertoond 
op je pagina. Om het je zo makkelijk mogelijk te 
maken, hebben wij ervoor gezorgd dat de widget 
eenvoudig kan worden geïntegreerd zoals 
developers het gewend zijn. Hierdoor integreren 
jouw developers de widget binnen no-time. 

• Volledige Integratie: Plaats de widget 
waar je maar wilt, pas de grootte en 
kleuren aan. 

• Klantgericht: Laat klanten Factuur 
Financiering ervaren in de kleuren van 
jouw merk. 

• Pre-filling: Vereenvoudig het 
aanvraagproces met vooraf ingevulde 
KVK-nummers en contactgegevens. 

• Eenvoudig te Implementeren: Je 
importeert onze NPM package en 
integreert de widget met HTML-tags en 
eigenschappen in de code van jouw 
website. 

 

Met de widget blijven klanten op jouw pagina, 
waardoor de gebruikerservaring behouden blijft, 
zonder de noodzaak van een API-verbinding vanaf 
de klantzijde. Dit zorgt voor een naadloze en 
efficiënte gebruikerservaring. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Kort samengevat; het gaat dus om een widget, dat 

is een toepassing waarmee je in op je eigen 

platform diensten van de Rabobank kunt 

gebruiken. In dit geval kun je op je eigen platform 

gebruik maken van factuur financiering. Het laten 

financieren van je facturen kan op een platform 

als Bol.com/Gekko. Je kunt deze tool op je eigen 

platform zelf helemaal vormgeven zodat het past 

bij je eigen huisstijl. 

 

Er werd een nieuw artikel geschreven voor de 

Widget. Hiervoor mocht ik de afbeeldingen 

verzamelen/maken. Het doel was om met een 

paar afbeeldingen duidelijk te maken aan de klant 

hoe deze Widget werkt. Dit was een leuke 

opdracht voor mij. Ik begon hier voor het eerst in 

Figma te werken met daadwerkelijk mobiele 

schermen. Dit vond ik wel spannend. Omdat ik 

tijdens de sollicitatieperiode had aangegeven dat 

ik wel eens met Figma had gewerkt, maar dat ik er 

nog zeker niet helemaal thuis in ben. De eerste 

tijd was het dus vooral tutorials kijken, veel op 

Google opzoeken en David vragen om tips. Dit 

heb ik overigens alle zes de maanden gedaan. Op 

eigen initiatief onderzoek doen hoe je beter en 

sneller kunt worden in dit programma. Zo til ik 

mijn skills naar een hoger niveau.  

Ik had bedacht om eerst stap voor stap te laten 

zien hoe deze Widget er uit kan zien en daar een 

afbeelding slider aan te koppelen. Eerst vind ik het 

leuk om te laten zien waarmee ik begon. De 

afbeelding rechts kreeg ik aangeleverd:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Met deze 3 stappen van de widget mocht ik een 

visuele uitleg maken voor zakelijke klanten. Ik had 

wat research gedaan en daar had ik gezien dat 

veel bedrijven gebruik maken van een mobiele 

mock-up. Ik had mij even verdiept hoe dat zat met 

auteursrechten, gezien ik het wel een mooie 

oplossing vond. Ik mocht deze gebruiken, en heb 

dat dan ook direct gedaan. De eerste versie is 

onderstaande. Je ziet hier dat een pagina van de 

Widget is verpakt als een mobiele pagina. Ik heb 

dit gedaan zodat je je al klant goed kan inleven in 

hoe het zou werken als je zelf gebruikt wilt maken 

van deze widget.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ik kreeg hier wel wat feedback op. Ik moest iets 

meer laten zien dat het echt een platform is. Dus 

blur de achtergrond en laat zien dat je al ergens 

bent. In dit geval had ik een platform genaamd 

‘SunMarketing’ bedacht. Ik heb echt geprobeerd 

om op de achtergrond een platform te bouwen. 

Zo zie je als klant ook echt dat het jouw platform 

zou kunnen zijn. Ik heb een navigatiebalk 

toegevoegd, een logo, een achtergrondkleur en 

wat schaduw. Zo ziet het er een stuk realistischer 

en mooier uit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ik ben na deze versie nog door gaan itereren. Zo 

heb ik extra kleur toegevoegd en de mogelijkheid 

van het sluiten van de widget (door een kruisje).  

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Echter was dit nog niet top. Ik wilde in plaats van 

een slider een video/GIF maken. Dit vonden David 

en Jermaine ook een goed idee. Na wat 

problemen met licenties kreeg ik toegang tot 

Premiere Pro. Hier mocht ik een video gaan 

maken. Deze heb ik ook een paar keer laten 

voorzien van feedback. Ik ben dus van een paar 

losse afbeeldingen naar een slider, naar een video 

gegaan. Hierbij kun je perfect zien hoe het in zijn 

werk gaat en hoe het er uit ziet. Inmiddels staat 

deze ook deze video op de site van de Rabobank! Een 

mooie bijdrage heb ik kunnen leveren voor dit artikel. Ik 

had ook het volgende opgeschreven: “Een 

ogenschijnlijk makkelijk project, maar ik heb hier zo 

veel geleerd. Van collega’s, het internet en zelf 

ontdekken. Ik vond dit echt leuk om te doen. Tijdens 

deze periode had ik het wel persoonlijk behoorlijk 

zwaar, maar toch is hier iets moois uit gekomen. Ik 

kreeg alle tijd en juist werken zelf was fijn, want ik had 

even wat afleiding nodig. Verschillende emoties gehad 

deze periode, maar ik kijk terug op een topproject!”. 

Hiernaast laat ik een deel van mijn Figma bestanden 

zien. 
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Na deze opdracht volgde iets heel anders. Dit was 

namelijk een Hackathon. Ik zal eerst uitleggen wat 

een Hackathon is. Bij New Horizons geloven we 
dat innovatie een voortdurend stapsgewijs proces 
is. Daarom organiseren we een tweedaagse 
hackathon en brengen slimme koppen samen om 
nieuwe ideeën te ontwikkelen.  

Op 24 en 25 oktober stappen we uit de dagelijkse 
beslommeringen en proberen we voor een 
uitdaging of een idee een oplossing te 
ontwikkelen die jij naar voren kunt brengen. Door 
tijdens deze dag met de juiste mensen samen te 
werken, kunnen we een stap maken om samen 
grote uitdagingen op te lossen. Je kunt deze kans 
gebruiken om je (IT) vaardigheden te laten zien en 
samen met collega’s aan spannende nieuwe 
dingen te werken! 

We moedigen elk teamlid aan om tijdens deze 
hackathondagen ideeën in te sturen om onze 
producten of onze eigen manier van werken te 
verbeteren.  

Dit was dan ook gedaan! Hier laat ik de 3 ideeën 

zien!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Deze 3 ideeën waren ingeleverd door collega’s. Ik 

vond het een slimme manier voor innovatie. Je 

motiveert je team om in een vorm van competitie 

te werken. Dat maakt mensen fanatiek omdat ze 

willen winnen. Daarnaast heerst er een gezellige 

sfeer omdat je de hele dag met elkaar bent. Er 

waren allemaal lekkere dingen geregeld zoals 

lunch, pizza en een afsluitende borrel. Ook dat 

motiveert natuurlijk.  

 

Hiernaast heb ik de agenda neergezet. Deze was 

van tevoren gemaakt zodat iedereen wist waar hij 

of zij aan toe was. Ik laat hem graag zien zodat je 

zelf ook even een kijkje hebt hoe het ongeveer 

uitzag, deze twee dagen.  

Verder voor ons was het de opdracht om een 

dashboard te gaan maken. Klanten gaven aan 

vooral aan bij de CSC (Customer Succes Centre) 

“We zouden graag visueel in kunnen zien hoe het 

zit met onze leningen. Hoeveel hebben we 

afbetaald, hoeveel moeten we nog betalen, 

hoeveel heb ik al ontvangen”. Dat soort dingen 

vonden ze heel interessant om al te zien. Deze 

klanten uitten de wens voor een dashboard of 

gebruikersaccount waarmee ze kunnen inloggen. 

Hierdoor hoeven ze het proces bij toekomstige 

aanvragen niet meer te herhalen en het geeft ze 

een plek waar ze informatie over hun leningen 

kunnen opzoeken. De klant, maar ook het team. 

Wij als team willen dus meer inzichten kunnen 

verwerven en het zal voor ons een gemakkelijke 

manier zijn om met de klant te communiceren. 

Een superleuk project met een serieuze vraag van 

klanten. Je werkt in een klein, maar compleet 

team. Zo hadden wij een front-end developer, 

designer, productmanager, researcher, marketeer, 

validatie expert & growth hacker. Juist dit maakt je 

tot een supersterk team. Een deel bedenkt het 

idee, een deel maakt de scherm (daarbij mocht ik 

in de lead), een deel valideert de schermen bij 

collega’s, een deel belt de klanten en laat zien hoe 

het werkt, en een ander deel zit de presentatie 

weer in elkaar. Heel wat taken voor ‘maar’ 2 

dagen. Omdat wij een breed team hadden 

konden wij ontzettend veel voor elkaar kregen. 

Validatie, klanten/collega’s gesproken, niet alleen 

een schets maar echt een werkend prototype. 

Mede door ons complete werk hebben wij als 

team gewonnen! Hier onder zijn wat foto’s te zien 

van ons uiteindelijke dashboard. Goed om te 

vertellen is het volgende. De bovenste 2 tegels 

kun je als klant zelf instellen. Wat wil jij als klant 

graag snel en visueel in zien? Verder is alles wat je 

ziet zelf gebouwd, in de juiste componenten. 

Binnen dit dashboard kun je als zakelijke klant al 

je producten inzien. Bijvoorbeeld een overzicht 

van je leningen. 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Naar aanleiding van deze Hackathon, kregen wij 
als winnende team de kans om ons idee binnen 
een Design Sprint van een week verder uit te 
werken. 1 week lang samen werken aan ons idee 
van de Hackathon. Wij speelde in op de al lang 
gedeelde wens van de zakelijke klanten om de 
status van hun financieringsproducten te 
kunnen zien in een dashboard. Deze week stond 
echt in het teken van het verzamelen van eisen, 
het ontwerpen, valideren en ontwikkelen van een 
MVP.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Het gemaakte dashboard is eigenlijk in een 

omgeving waar wij als team niet voor werken. Dit 

is namelijk RBB (Rabobank Business Banking), het 

platform voor de zakelijke klanten van Rabobank. 

Wij hebben hen dan ook geholpen. Tijdens deze 

Sprint week heb ik mij als designer vooral gericht 

op het design als je nog geen producten hebt als 

klant. Deze pagina zag er namelijk niet uit. Ik vond 

dit best spannend gezien ik zelf niet enorm thuis 

ben binnen RBB en dat wel een serieus platform is. 

Ik moest mijzelf dus uitdagen en een 

professioneel concept bedenken. Gelukkig had ik 

al de ervaring van de Hackathon en een ervaren 

team om mij heen. Zij konden mij veel vertellen 

over de huisstijl, wat de ‘standaard’ indeling is op 

dit soort pagina’s en wat ik allemaal wel/niet kan 

doen op zo een pagina. Uiteindelijk heb ik een 

schets gemaakt, en ben ik definitief gaan 

ontwerpen met een collega naast mij. Wat leuk is 

om te vertellen is dat deze designs gepresenteerd 

werden aan een conservatief team. Normaal 

houden zij niet zo van innovatie en nieuwe 

designs. Daar wordt eerst veel over 

gediscussieerd. Wat indirect betekent dat er veel 

tijd overheen gaat. Toen mijn designs 

gepresenteerd werden waren ze ontzettend 

enthousiast. Ze waren zo enthousiast dat ze de 

schermen graag voor de kerst wilde overnemen. 

Dit zeiden ze donderdag 14 december. Een 

collega van mijn team kwam naar mij toe en zei; 

“dit is heel knap hoor, dit gebeurt echt nooit. Heb 

je knap gedaan”. Dat vond ik zo ontzettend lief en 

leuk om te horen.  

Dat voelde echt als waardering, waar ik juist die 

week het een beetje spannend vond. Ik heb 

tijdens de Hackathon en Designsprint ook echt 

gebruik gemaakt van alle aangegeven 

competenties. Onderzoeken, conceptualiseren, 

verbeelden en maken, samen ontwerpen en 

ontwikkelen en reflecteren. Dat is het leuke aan 

deze georganiseerde projecten, het is supergroot 

en compleet! Om alle schermen te laten zien is 

een beetje te veel, ik zal deze toevoegen als 

bijlage. Wel laat ik hieronder het scherm zien waar 

ze zo blij mee waren!  

 



 

 
Dan kom ik nu aan bij het grootste project van 

mijn stage; het autofulfillment project. Heel kort 
beschreven is het een tool voor medewerkers 
van het CSC (customer Succes Centre). Deze 
tool moet hen helpen bij het goed-/afkeuren van 
alle financieringsaanvragen. De volgende 3 
producten worden handmatig goed- of 
afgekeurd: 

• Factuur financiering 
• Zakelijke lening zonder jaarcijfers 
• Zakelijk krediet zonder jaarcijfers 

Momenteel is er een word bestand van 15+ 
pagina’s. In dit word-bestand staan ontzettend 
veel stappen die CSC-medewerkers handmatig 
moeten langslopen. Zoals KVK-controle, in- en 
uitgave et cetera. Daarbij werd er gebruik 
gemaakt van verschillende programma’s. Niet 
echt efficiënt dus. Daarom gaat dit op de schop. 
Het doel is om dit stappenplan, in word, te 
verkappen in een nieuwe tool, waarbij zo veel 
mogelijk geautomatiseerd wordt en je niet 
verschillende programma’s moet gebruiken. 
Hierbij kwamen er veel verschillende 
uitdagingen op mijn pad.  

Ik moest werken met een team van 14 developers. 

Deze developers kwamen van Deloitte. De meeste 

spraken Engels. Dat betekende voor mij dat ik 

alles in het Engels moest doen. Dat vond ik best 

uitdagend omdat het absoluut niet in mijn 

comfortzone ligt en ik de taal niet volledig eigen 

ben. Ik moest voor een paar weken elke maandag 

2 presentaties geven, in het Engels. De eerste 

meeting was met het team van Deloitte. Ik moest 

een de hoofdverantwoordelijke plus 13 

developers uitleggen wat ik had gedaan, mijn 

onderzoek laten zien, de designs presenteren en 

mocht het nodig zijn de discussie aangaan. 

Developers willen soms de makkelijke route 

kiezen, aan mij was de taak om ze over te halen 

om toch voor mijn oplossingen te kiezen. Ik kon 

dit beargumenteren omdat ik 1 op 1 had 

gesproken met CSC-medewerkers en de product 

owner. Dat maakte het wel makkelijk. Maar feit 

bleef dat ik eigenlijk verantwoordelijk was voor de 

designs en alles uit moest kunnen leggen. Dit alles 

moest dus in het Engels. Een mooie uitdaging 

die ik wel aan ben gegaan. Veel opzoeken, 

vragen of juist een woord 

omschrijven als je de letterlijke 

vertaling niet wist.  

 

Ook heb ik tijdens het grote 

project met de developers van Deloitte veel 

geworsteld met de informatie die ik kreeg. Ik 

vroeg mij dingen af als: of ik het wel begreep, of ik 

wel goed bezig was, bij wie moest ik zijn voor 

informatie? Ik vind dat ik uiteindelijk er niet 

genoeg heb gedaan in het begin om het goed te 

snappen. Echter vind ik ook dat ik juist later in het 

proces heb geleerd van mijn fouten. Ik heb 

feedback gevraagd aan collega's, veel 1 op 1 

belletjes met verschillende personen, aan de bel 

trekken als ik het niet snap, of juist voor extra 

inzichten of validatie. Door deze belletjes kon ik 

mijn ontwerpen wel verdedigen tegenover de 

developers. Het was een enorm project waarbij 

echt veel kwam kijken. Een serieuze uitdaging als 

stagiaire. Ook hieruit bleek dat ze mij niet zagen 

als stagiaire, maar als volwaardige collega. Ze 

vertrouwde mij dit echt toe. Ik mocht altijd 

aankloppen bij alle collega’s mocht ik er niet uit 

komen. Ik heb ook veel gehad aan Elena. Zij was 

de projectleider vanuit Deloitte. Zij heeft ook een 

feedbackformulier ingevuld ;). Zij nam het soms 

op voor mij, kon altijd bellen als ik een vraag had, 

was super geduldig, maar daagde mij ook vaak 

uit. Iets wat ik soms nodig had om scherp en 

gemotiveerd te blijven. Het was een leuk project 

omdat ik heel erg zag wat er gebeurde met mijn 

werk. Ik moest specifiek 

luisteren naar de wensen die 

er waren en de opdracht. Ik 

heb geluisterd naar de belangen en 

deze dan ook verwerkt. Het was wel 

heel veel itereren, te veel om nu te 

laten zien. Ik moest het door meerdere 

mensen valideren; developers, product 

owners, designers, growth hacker, CSC-

medewerker en ga maar door. Dat was wel een 

uitdaging. Omdat ik een tool bouwde voor alle 

stappen had ik per stap al een scherm, keer 3 

omdat het voor 3 producten was. Dat samen 

waren al heel veel schermen. Ik zal er een paar 

toevoegen en hieronder en de rest als bijlage 

toevoegen! Wel kan ik de flows van 

Factuurfinanciering laten zien. Alle verschillende 

versies itereren zijn hieronder te zien.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Ik mocht na de kerstvakantie beginnen met een 

nieuw project. Dit was het project: “When is my 

invoice eligible” en “We want to improve “am I 

eligible” section. Dit gaat vooral over de 

voorwaarden die gekoppeld zijn aan Factuur 

Financiering. Komen klanten in aanmerking voor 

dit product? Zijn klanten op de hoogte van de 

voorwaarden? 

Hoe kunnen we de voorwaarden effectiever op 

de site vermelden, zodat klanten dit lezen voor 

het starten van het proces. Doel hiervan is het 

voorkomen van afgekeurde aanvragen, doordat 

men niet aan alle eisen voldoet. We moeten 

duidelijker maken wat de voorwaarden zijn om 

te voorkomen dat gebruikers de flow starten 

terwijl ze toch niet in aanmerking komen. Een 

ogenschijnlijk simpel project, maar niets is minder 

waar. Hier ben ik vrij druk mee geweest. Eerst 

begon ik met het samenstellen van een lijst van 

de voorwaarden. Deze bestond uit 2 onderdelen. 

‘Waar moet mijn factuur aan voldoen?’ en 

‘wanneer kan ik Factuur Financiering 

aanvragen?’. Daarna was ik gelijk begonnen met 

een concurrentieonderzoek. Dat waren 

waardevolle inzichten. Ik ben meerdere 

concurrenten langsgegaan en heb de beste 

inzichten opgeslagen. Vanuit deze verschillende 

ontwerpen heb ik verschillende flows gemaakt. 

Ook deze zal ik toevoegen als bijlage. Hier is te 

zien dat ik enorm veel verschillende designs had.  

Zo had ik bijvoorbeeld een flow die begon als je 

op ‘start mijn aanvraag’ klikt. In plaats van de 

eerst stap zie je dan de voorwaarden.  

 

 

Ook daar was weer variatie. Of je ziet alle 

voorwaarden al, of je ziet ‘Waar moet mijn factuur 

aan voldoen?’ en ‘wanneer kan ik Factuur 

Financiering aanvragen?’ als titels ingeklapt en die 

kun je uitklappen. Ook was er een tweede 

secundaire button toegevoegd aan de homepage, 

die is hieronder te zien.  

Ik had de tot dan toe afgemaakte schermen aan 

een Growth hacker laten zien. Naar aanleiding van 

het functioneringsgesprek had ik besloten om 

meer gebruik te maken van de verschillende 

functies binnen het team. Extra validatie is nooit 

verkeerd. Ik had van de bovenstaande 

afbeeldingen de linker laten zien. Het ging in het 

specifiek om de secundaire button, links te zien 

met een blauwe omlijning. Joyce gaf aan dat ze 

een beetje bang was dat een extra button de 

aandacht weghaalt van de oranje button. Ze sprak 

haar twijfels uit of een button wel nodig is. Zij gaf 

als tip een buttonlink (in het rechter scherm te 

zien). Na een gezonde discussie, met beide goede 

argumenten, was ik het wel eens geworden met 

haar. Toen ben ik voor de buttonlink gegaan. Deze 

zijn ook uiteindelijk definitief opgenomen op de 

homepage. Daarnaast heb ik er ook meerdere 

keren met David naar gekeken. Hij had ook nog 

een paar goede tips. Hij houdt mij altijd echt 

scherp. Hij vertelde mij ook rond het 

functioneringsgesprek dat ik ook wat kritischer 

mag zijn en iets scherper kan zijn. Dat heb ik ook 

echt geprobeerd toe te passen. Verder heb ik deze 

schermen ook bij 2 developers gevalideerd. Zij 

vertelde dat het er goed uitzag en alle mogelijke 



 

 
ideeën die ik had relatief makkelijk te coderen 

waren. Ik wil de even bekijken of mijn ideeën wel 

snel te integreren waren gezien het wel een 

beetje haast had. Eén idee die ik had was een 

quick scan. Bestaande uit een paar vragen. 

• Wat wil je bij ons financieren? 

• Hoelang bestaat het bedrijf al? 

• Hoeveel omzet heb je gedraaid in de 

afgelopen 12 maanden? 

Het waren alleen deze 3 vragen omdat ik erachter 

kwam dat op deze 3 gebieden de meeste klanten 

werden afgekeurd. Daarnaast waren de andere 

voorwaarden wel te lezen. Dit idee werd goed 

ontvangen, maar er was ook wat twijfel bij. Zo 

kunnen klanten denken dat er maar 3 eisen zijn. 

Dit zei Bob, de Product Manager van Factuur 

Financiering. Hij vertelt ook dat hij het liever 

simpel houdt. Een klant komt er ook vanzelf 

achter als hij/zij niet in aanmerking komt. Het is 

een goede optie, maar een beetje dubbelop. Om 

de twijfel weg te nemen kan ik dit beter niet doen. 

Wel was hij zeer te spreken over de extra knop als 

buttonlink. Grappig om te zien hoeveel werk 

hierin heeft gezeten en uiteindelijk zijn het maar 2 

pagina’s geworden. Zonde van de tijd vind ik het 

niet, want er is enorm veel over nagedacht en een 

boel beslissingen zijn afgewogen. Ik heb 

schermen gemaakt voor een desktop device, maar 

ook een mobiele device. Ik laat nu de 

desktopversie zien. Het is een pop-up als je klikt 

op ‘bekijk of je in aanmerking komt’.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Het is fijn dat ik mede door het 

functioneringsgesprek meer op kantoor ben 

geweest. Hierdoor is het aanspreken van iemand 

nog makkelijker. Omdat je meer bij collega’s in de 

buurt bent, maar ook ze beter leert kennen 

waardoor je (on)bewust sneller op ze afstapt. Ik 

ben daar achteraf erg blij mee.  

De laatste werkzaamheid waar ik stil bij sta dit 

verslag is een leuke! Ik mocht bepaalde delen van 

de homepage van Factuur Financiering 

herontwerpen. Om de conversiepercentages 

vanaf de startpagina van Factuur Financiering te 

verhogen willen wij testen of een vernieuwd 

headergedeelte op de startpagina zou helpen. 

Hierbij werd ik geholpen bij de Webwinkel 

Vakdagen. Een enorm event in de jaarbeurs waar 

wij als team geweest waren. Hier waren super veel 

stands van allerlei webwinkel bedrijven en ook 

heel veel lezingen. Zo was er ook een nuttige 

lezing voor ons waar wij veel tips uit gehaald 

hadden.  

• Focus op motivatie, onzekerheid 
reduceren en makkelijker maken. 
Onder de CTA button USPs tonen om ze 
extra te motiveren. 

• Testen met afbeelding foto van 
personen versus andere image. Of USPs 
in de afbeelding terug laten komen. Een 
foto met personen trekt namelijk de 
aandacht weg van je uiteindelijke doel. 

 

• Onzekerheid reduceren wanneer ze 2 
producten te zien krijgen bij PBLC. 
“Aanbevolen” label erbij zetten, vb dat 
mensen uit dezelfde sector of met 
dezelfde behoefte vaker kiezen voor 
PBC. 

• Onzekerheid reduceren door reviews te 
tonen onder een product wanneer ze bij 
het offer proces zijn. 

• Pricing: spelen met € teken of kleiner 
maken van het bedrag wat ze moeten 
terugbetalen, dat kan de pijn 
verzachten.   

Ik mocht de Kiyoh reviews toevoegen op de site. 
Daarnaast kon ik het quote-component 
weghalen omdat die onduidelijk en slecht te 
lezen is. Een uitklapbaar tekstvlak van de 
voorwaarden mag weg omdat ik in het vorige 
project deze al heb veranderd. De header mocht 
ik ook aanpassen. Hierbij had ik alle vrijheid 
gekregen. Ik begon met wederom met een 
uitgebreid concurrentieonderzoek. Ik had van 
alle concurrenten die ik kende de homepages 
naast elkaar gelegd. Iets met “beter goed gejat, 
dan slecht bedacht”. Nee alle geintjes links 
gelaten. Zulke onderzoeken zijn ontzettend 
waardevol. Het laat mij zien wat andere hun 
klanten laten zien, wat ze willen uitstralen en wat 
het doel is. Doordat ik alles naast elkaar heb 
gezet heb ik inspiratie op mogen doen voor 
verschillende onderdelen op de nieuwe 
homepage.  

Daarnaast heb ik meerdere artikelen gelezen die 
ook tips gaven voor een goede en boeiende 
homepage. Dit was allemaal achteraf gezien erg 
nuttig.  

Zo hebben wij een eigen pagina op Kiyoh. Dat is 
een reviewsysteem waar klanten hun eerlijke 
mening mogen schrijven. Wij scoren daar super 
hoog. Dat is iets wat klanten kan overhalen of 
motiveren. Wij hebben daar 82 beoordelingen 
gehad en scoren daar een 9,3. Dat is natuurlijk 
helemaal top! Ik heb daarom deze beoordeling 
een plekje gegeven op de site. 

Ik heb bij de concurrenten gekeken hoe zij het 
een beetje hadden gedaan en uiteindelijk heb ik 
daar mijn lering uitgetrokken. Ik heb 
verschillende designs gemaakt. Bij deze 
verschillende designs zijn ook specifieke reviews 
te lezen. Er zitten pijlen bij waardoor je makkelijk 
door alle reviews kan gaan die mensen ooit 
hebben gegeven. Ook dit is ogenschijnlijk 
makkelijk, maar ik heb ontzettend veel geschetst 
met font soorten, grote, vormgeving, kleur, 
lengte en de grootte van de 
blokken. Dat is hieronder 
goed te zien. Uiteindelijk is 
dat alles geweest voor een 
header en review, op mobiele 
en desktop devices.  

 

 



 

 
 

 

Ik heb ontzettend veel verschillende versies 
gemaakt. Ik vond dit heel leuk, maar ook nodig. 
Lekker veel schetsen. Zo kwam ik op mooie 
designs uit. Ik ben een beetje van de huisstijl af 
gaan wijken, met de argumentatie van de lezing. 
Ik heb het uiteindelijk heel rustig en leeg 
gehouden. Zodat de aandacht echt op de actie 
en de boodschap ligt. Dat is hieronder goed te 
zien.  

 



 

 

 

Review op een mobile device 

 
Header op een mobile device 

 

 

 

 

 

 

Review op een desktop device 

 

 

Header op een desktop device 
 
 



 

 
Bronnen: 

Hierbij nogmaal de 2 linkjes waar, een deel van 

mijn werk, te zien in 

https://factuurfinanciering.rabobank.nl  

https://www.rabobank.nl/bedrijven/embedded-

services/producten/financieringen/integratiemog

elijkheden  
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